

《单词百科:optionally是什么意思?optionally怎么发音?optionally的解释和用法》

英语单词optionally是什么意思?optionally怎么读?optionally怎么发音?简答网为您整理了optionally的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



optionally怎么读

optionally的读音:[ˈɒpʃənəli]

optionally的意思

1、adv.随意地;

optionally的近义词

1、or conj.或, 或者;还是;不然, 否则;左右;

optionally的双语例句

1、Arranges the members of a set, optionally preserving or breaking the hierarchy.

排列集合的成员, 可以选择保留或打破层次结构.

2、Optionally include a bookmark in the output PDF for the chart.

选择包括书签, 在输出为PDF格式的图表.

3、Finds the difference between two sets, optionally retaining duplicates.

查找两个集合之间不同的项, 可以选择保留重复项.

4、Returns the union of two sets, optionally retaining duplicates.

返回两个集合的并集, 可以选择保留重复项.

5、Optionally select or deselect the options in the Settings section.

在设置栏里随意选择或不选择那些选项.

6、Optionally, the purified diisobutylene may be hydrogenated to isooctane hydrogenation catalyst.

任选的是, 可用加氢催化剂将纯化的二聚异丁烯加氢生成异辛烷.

7、It is integrated with FS series optionally for smaller granular.

可与FS系列粉碎机配套使用, 粉碎颗粒更细小.

8、Shut the morbid state that disease is psychology oneself optionally?

选择性自闭症是心理的病态 吗?

9、Items except the main unit and the connection box are optionally available.

除主机和连接盒以外的各项是选购件.

10、The span of the three-brace guiding rail is optionally calculated.

探讨了一种三支承导轨跨距的优化计算方法.

11、Optionally, select operators to be notified about the status of the job.

或者, 选择将被通报作业状态的操作员.

12、Measuring value can be set up optionally in measurement.

称量值在量程范围内可任意设定.

13、A petrol engine also with Euro III emission standard is optionally available.

凌特还可以选装同样达到欧III排放标准的汽油发动机.

14、An automatic feeding equipment can be added optionally to improve work efficiency.

另外可以加装自动送料装置提高工作效率.

15、This topic explains only how to find and optionally replace wildcard characters.

本主题仅说明如何查找并有选择地替换通配符.

以上是简答网为您整理的optionally怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于opt

ionally的用法、opti

onally的释义、optionally的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/optionally>